
V plavárni na Mtf v Trnave sa už pracuje, 
plávať sa v nej bude o rok 
AKTUALITY - Trnava | 8.8.2022, 11.31, prispievatelia 

Počas letných mesiacov je v pláne prepojenie plavárne do exteriéru, 

fungovala by tak ako letné kúpalisko. 

 

Z plavárne je už niekoľko dní stavenisko. FOTO: Pavol Machovič 

reklama 

  

Študentom Materiálovotechnologickej fakulty Slovenskej technickej univerzity (Mtf 
STU) v Trnave, plaveckému klubu aj verejnosti bude slúžiť plaváreň, ktorej 

rekonštrukciu dnes slávnostne odštartovali v areáli fakulty na Ulici J. Bottu v Trnave 
za účasti predstaviteľov ministerstva školstva, Trnavského samosprávneho kraja 
a mesta Trnava. 

  

Búracie práce reálne začali už pred niekoľkými týždňami, plaváreň bude k dispozícii 
o rok. 

  

Plaváreň s 25-metrovým plaveckým bazénom a malým výcvikovým bazénom 
približne pred dvoma rokmi pre zlý technický stav zatvorili. 

reklama 

  

https://www.trnavskyhlas.sk/aktuality/
https://www.trnavskyhlas.sk/trnava/


Ako informoval prodekan fakulty Pavol Tanuška, problém s pôvodnými 

železobetónovými bazénmi vyrieši rekonštrukcia tak, že do nich vložia nové nerezové 
bazény. 

  

Plavecký bazén bude spĺňať podmienky Európskej plaveckej ligy, ako aj podmienky 

súťažného poriadku Slovenskej plaveckej federácie.Okrem bazénov bude kompletne 
obnovená vzduchotechnika a celá technológia na udržiavanie vody. 

  

Počas letných mesiacov je v pláne fungovanie plavárne ako letného kúpaliska 
s prepojením na exteriér. 

  

 

Takto by plaváreň na Ulici j. Bottu mala vyzerať o rok. Vizualizácia: Mtf STU 

  

Rekonštrukcia za 2,6 milióna eur je financovaná z príspevku Fondu na podporu 
športu (1,2 milióna eur), dotácie Trnavského samosprávneho kraja (400-tisíc eur) 
a mesta Trnava (400-tisíc eur). 

  

Slovenská technická univerzita z vlastných zdrojov vyčlenila na práce financie vo 

výške 570-tisíc eur. Predseda správnej rady Fondu na podporu športu Ladislav Križan 
označil takúto investičnú spoluúčasť viacerých subjektov pri obnove športoviska za 
nasledovaniahodný príklad. 

  

Mesto Trnava aj Trnavský samosprávny kraj budú za svoje finančné príspevky žiadať 
vyhradenie času pre verejnosť, respektíve študentov športovej školy. Podľa 
primátora Petra Bročku bude rokovanie o čase pre verejnosť ešte len prebiehať. 

  

„Tento model spolupráce župy, mesta, Fondu na podporu športu a univerzity je taký 
významný, že by sme ho chceli použiť aj v Bratislave, kde máme tiež niekoľko 



športovísk, ktoré potrebujú investície do obnovy,“ povedal prorektor Slovenskej 

technickej univerzity pre informatizáciu a šport Štefan Stanko. 

  

Plaváreň na Ulici J. Bottu v Trnave má približne 60 rokov, okrem študentov dlhodobo 
slúžila plaveckému klubu a využívaná bola aj na základný výcvik plávania. 

 


